



MAJLIS PERBANDARAN AMPANG JAYA

NOTIS SEBUT HARGA KERJA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang mempunyai Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) oleh CIDB, Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) oleh CIDB, Sijil Taraf Bumiputera (STB), Unit Perancang Ekonomi Negeri (UPEN) Selangor dan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dalam bidang atau Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut:

BIL.	BUTIR-BUTIR TAWARAN	GRED, PENGKHUSUSAN DAN KOD BIDANG	TARIKH, TEMPAT PENDAFTARAN DAN HARGA DOKUMEN	TARIKH, WAKTU DAN TEMPAT TAWARAN TUTUP
1	NO SEBUT HARGA: MPAJ 14/01/02-231/2021 CADANGAN KERJA-KERJA MENAIKTARAF INFRASTRUKTUR (MENGECAT) DI PANGSAPURI TAMAN CAHAYA BLOK 1, AMPANG, SELANGOR DARUL EHSAN DI BAWAH PROGRAM TABUNG PENYELENGGARAAN PERUMAHAN MALAYSIA (TPPM).	KOD BIDANG BARU : BERDAFTAR DENGAN CIDB GRED G1 & KATEGORI BINAAN BANGUNAN (B) & PENGGHUSUSAN B04 & B14 & LEMBAGA PEMBANGUNAN PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB) & SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) OLEH CIDB & PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PKK) OLEH CIDB & SIJIL TARAF BUMIPUTERA (STB) & BERDAFTAR DENGAN UNIT PERANCANG EKONOMI NEGERI SELANGOR (UPEN) & SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM)	PENDAFTARAN 14 September 2021(Selasa) sehingga 20 September 2021 (Isnin) pada 9.00 pagi - 4.00 petang SAHAJA Pendaftaran boleh dibuat terus melalui penghantaran dokumen berkaitan melalui e-mel: tender@mpaj.gov.my atau aplikasi WhatsApp di No. 015 - 3267 7604 atau 015 - 9267 7605 HARGA DOKUMEN: RM 100.00 (tidak akan dikembalikan) TARIKH PENJUALAN DOKUMEN 14 September 2021 (Selasa) sehingga 20 September 2021 (Isnin) pada jam 12.00 tengah hari Nota: Pihak syarikat diwajibkan mempunyai e-mel rasmi syarikat bagi pendaftaran ICOMM. Dokumen yang dihantar melalui e-mel atau aplikasi <i>WhatsApp</i> WAJIB melampirkan SET LENGKAP SSM, CIDB, SPKK, STB, PKK dan UPEN dalam format PDF serta menyatakan e-mel syarikat . Kegagalan pihak syarikat menghantar dokumen pendaftaran tersebut melalui e-mel atau aplikasi <i>WhatsApp</i> akan menyebabkan pihak syarikat TIDAK BOLEH menyertai perolehan ini.	TARIKH TUTUP 27 September 2021 (Isnin) Sebelum atau pada jam 12.00 tengah hari Lobi Aras 4, Menara MPAJ, Jalan Pandan Utama, Pandan Indah, 55100, Kuala Lumpur
2	NO SEBUT HARGA: MPAJ 14/01/02-232/2021 CADANGAN KERJA-KERJA MENAIKTARAF INFRASTRUKTUR (MENGECAT) DI PANGSAPURI TAMAN CAHAYA BLOK 2, AMPANG, SELANGOR DARUL EHSAN DI BAWAH PROGRAM TABUNG PENYELENGGARAAN PERUMAHAN MALAYSIA (TPPM).			
3	NO SEBUT HARGA: MPAJ 14/01/02-233/2021 CADANGAN KERJA-KERJA MENAIKTARAF INFRASTRUKTUR (MENGECAT) DI PANGSAPURI TAMAN CAHAYA BLOK 3, AMPANG, SELANGOR DARUL EHSAN DI BAWAH PROGRAM TABUNG PENYELENGGARAAN PERUMAHAN MALAYSIA (TPPM).			

- Dokumen Meja Tawaran akan dipaparkan pada **14 September 2021 (Selasa) hingga 21 September 2021 (Selasa) Di Portal Majlis Perbandaran Ampang Jaya (MPAJ)**
- Dokumen sebut harga wajib **DIBUKUKAN / DI DOKUMENTASIKAN** dengan sempurna dan hendaklah dimasukkan ke dalam **SATU (1) SAMPUL YANG DIGAM ATAU BERPELEKAT**.
- Dokumen sebut harga tersebut akan dijual sepenuhnya di atas talian di dalam laman sesawang **<https://icomm.mpaj.gov.my>** serta dimuat turun (*download*) melalui akaun perolehan masing-masing sebagai pengesahan pembelian.
- Penyebut harga yang tidak mendapat apa-apa jawapan selepas tiga (3) bulan dari tarikh tutup tawaran adalah dianggap tidak berjaya.
- Sebarang pertanyaan sila hubungi **BAHAGIAN UKUR BAHAN** di aplikasi WhatsApp sahaja di no. **015-32677604** atau **015-92677605**
- Penyebut harga juga digalakkan menghantar semula dokumen pelawaan lebih awal supaya dapat mengelakkan kesesakan dan kelewatan pada tarikh tutup sebut harga.
- Penyebut harga yang menyertai perolehan ini, perlulah mematuhi SOP yang telah ditetapkan oleh Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) sepanjang berurusan dengan pihak Majlis.
- Kontraktor / Syarikat **TIDAK DIBENARKAN** mengemukakan surat "Kebenaran Khas Menyertai Sebut Harga Di Luar Bidang Pengkhususan" yang dikeluarkan oleh Pejabat CIDB dan Surat Kebenaran Khas menyertai sebut harga bagi Gred yang lebih tinggi / rendah adalah **TIDAK DITERIMA**.

YANG DIPERTUA
MAJLIS PERBANDARAN AMPANG JAYA
www.mpaj.gov.my / icomm.mpaj.gov.my

TARIKH IKLAN : 06/09/2021